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Résumé:
Les contrats administratifs sont ['un des moyens utilisés par I’Administration pour exploiter
et organiser ses installations publiques, dont le but est de réaliser l’'intérét public, afin que le
Iégislateur fournisse les garanties juridiques nécessaires et nécessaires pour assurer
[’exécution des contrats, en lui permettant d’intervenir dans ['imposition de sanctions a son
entrepreneur qui ne s’exécute pas a ses obligations ainsi que de lui donner le droit de résilier
le contrat administratif si [’entrepreneur commet une erreur tres grave ou estime que la
résiliation du contrat est requise par les exigences des exigences du contrat .
mots - clés . contrats administratifs, intérét public, facilit¢ publique, garanties légales,
sanctions administratives, autorité de sanctions, pouvoir de résiliation .
summary
administrative contracts are one of the means used by the Administration in the management
and organization of its public facilities, the purpose of which is to achieve the public interest,
in order for the legislator to provide the necessary and necessary legal guarantees to ensure
the implementation of the contracts, by allowing it to intervene in the imposition of sanctions
on its contractor who is failing to implement his obligations as well as to entitle her to
terminate the administrative contract if the contractor makes a very serious mistake or
estimates that the termination of the contract requires it Requirements of the common good .

keywords . administrative contracts, public interest, public facilit, legal guarantees,

administrative sanctions, sanctions authority, termination authority .




